
vergevorderde tijdstip sta ik geen
interrupties meer toe. Het gaat om
een breed debat over zaken
waarover men heel lang van mening
kan verschillen. Er is een motie
ingediend en daarop is gereageerd.
Als men niet kan instemmen met
mijn voorstel om niet meer te
interrumperen, schors ik nú de
vergadering voor drie kwartier.

De heer Van der Steenhoven
(GroenLinks): Ik wilde alleen maar
vragen of de motie wordt ingetrok-
ken.

De voorzitter: Dat horen wij vanzelf
wel. Wij gaan pas aanstaande
dinsdag stemmen. Er is dus voor u
allen nog alle tijd om hierover van
mening te verschillen, zo u dat
wenst.

Minister Kok: Ik wacht af wat er met
die motie gebeurt. Als het nodig is,
komen wij met vervroegde verkiezin-
gen...

De beraadslaging wordt gesloten.

De vergadering wordt van 13.25 uur
tot 14.15 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Ter Veer.

De heer Ter Veer (D66): Voorzitter.
Als voorzitter van de vaste commis-
sie voor Landbouw, Natuurbeheer en
Visserij vraag ik u, rekening te
houden met de mogelijkheid dat wij
morgen het verslag van een
algemeen overleg dat hedenmiddag
over vossen wordt gehouden, op de
plenaire agenda willen plaatsen in
verband met het feit dat over
eventueel in te dienen moties vóór 1
april a.s. moet worden gestemd. Als
het verslag morgen behandeld

wordt, kunnen wij over deze moties
aanstaande dinsdag stemmen.

De voorzitter: Ik hoor wel van u of
het nodig is. In dat geval probeer ik
het VAO aan de agenda van de
vergadering van morgen toe te
voegen.

Het woord is aan de heer Van de
Camp.

De heer Van de Camp (CDA):
Voorzitter. De leden van de vaste
commissie voor Onderwijs, Cultuur
en Wetenschappen hebben zojuist
het algemeen overleg over ver-
meende fraude in het hbo afgerond.
Namens deze leden verzoek ik u, het
verslag van het algemeen overleg
met enige spoed op de plenaire
agenda te zetten, dus zo mogelijk
morgen.

De voorzitter: Ook daarover zal ik
de Kamer later een voorstel doen.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van orde.

Vragen van het lid Hindriks aan de
minister van Economische Zaken
over de aluminiumproductie bij
Corus.
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De heer Hindriks (PvdA): Voorzitter.
Enkele jaren geleden kwam de fusie
tot stand tussen Hoogovens en
British Steel en op dat moment
waren de verwachtingen hoogge-
spannen. Sindsdien is het alleen
maar kommer en kwel. Herstructure-
ring na herstructurering, probleem
na probleem. Inmiddels is door
Corus via persberichten aangekon-
digd, en ik hoop dat de minister die
gelezen heeft, dat er een zwaar
verlies is geleden en dat als gevolg
daarvan de aluminiumactiviteiten
zullen worden afgestoten. Dat baart
ons ernstige zorgen, vooral waar het
gaat om de Nederlandse aluminium-
industrie en de staalindustrie in het
bijzonder.

Ik vraag de minister of zij op de
hoogte is van deze voornemens. Hoe
beoordeelt zij de ontwikkelingen? Is
er sprake van een structurele
teloorgang van de Nederlandse
staalindustrie en wat is de oorzaak
daarvan? Wat heeft zij gedaan om
die teloorgang te stoppen? Welke
voornemens heeft zij in het licht van

deze berichten? Anders gezegd:
kunnen wij de teloorgang stoppen?
Kunnen wij ervoor zorgen dat voor
de werknemers in deze sectoren een
gezonde toekomst gegarandeerd kan
worden? Kan de Nederlandse
overheid ook wat actiever optreden?
Dit geldt in het bijzonder voor het
noorden. Ik ben daar zeer verontrust
over. Welke gevolgen voorziet de
minister voor de industriële
werkgelegenheid in Nederland? Heeft
zij afspraken gemaakt over de lokatie
Delfzijl of moet zij deze nog maken?
Hoe gaat het verder met het
Antaeusproject? Bestaan daar
afspraken over of gaat de minister
die nog maken? Kan deze ontwikke-
ling gevolgen hebben voor het
Metalparc in Delfzijl en voor de
kenniscluster rondom metalen in
Nederland? Zo ja, welke gevolgen?

De PvdA vraagt het kabinet om
overleg te voeren met Corus en de
betrokken lokale en regionale
overheden. Wij willen graag dat het
kabinet mede op basis van dat
overleg op korte termijn de Kamer
een plan voorlegt om de staal-
industrie te versterken. Voorzover
nodig, raad ik u aan, daarover
overleg te voeren met de heer Zalm.
Dat zal in ieder geval leiden tot klare
taal, zoals wij van Jip en Janneke
gewend zijn.
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Minister Jorritsma-Lebbink:
Mevrouw de voorzitter. Ik ben bijna
verbaasd dat de vraag wordt gesteld,
maar natuurlijk ben ik op de hoogte
van hetgeen de afgelopen dagen en
weken rond de staalindustrie en
Corus heeft plaatsgevonden. Het
stemt mij misschien nog meer dan
de Kamer treurig dat het niet goed is
gegaan na de fusie tussen Hoog-
ovens en British Steel. Die fusie was
overigens geen zaak van de
Nederlandse overheid, maar van die
twee bedrijven die besloten te
fuseren. Ik moet overigens vaststel-
len dat het steeds meer begint te
lijken op een overname dan een
fusie. Dat het niet goed is gegaan,
heeft niet zozeer te maken met de
Nederlandse activiteiten als wel met
de Engelse activiteiten. De concur-
rentiepositie van de Engelse
staalindustrie is buitengewoon
slecht. Dat heeft te maken met de
hoge koers van het Britse pond en
het feit dat de fabrieken in Engeland
aanmerkelijk minder modern zijn dan
de Nederlandse. Het is ook in
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